

2018-2019 年度 DCA 完成工作情况介绍:

The completed work of DCA from 2018 to 2019

1、参加多纳赫农业大会，并参加大会展台，设计德米特中国展台，展示与介绍中国生物动力与德米特发展现状；

Participate BD Agricultural Conference in Dornach. And participate in the exhibition of the conference, design the Demeter China booth, display exhibits, and introduce the development situation of Biodynamic and Demeter in China.

2、3 月与秦邦吉品一起举办生物动力培训，5 月与丁维老师人智学农耕艺术俱乐部以及九蜂堂一起举办公益生物动力培训班；

In March 2019, held the BD training together with Qin Bangjipin, and in May, held a non-profit BD training together with Mr. Ding Wei's anthroposophy and farming art club, and Jiu Fengtang.

3、在瑞典雅 Skillebyholm 生物动力教育中心举办第一届中-瑞农场到餐桌生物动力食育夏令营；

Organize the first Sino-Sweden Farm to Fork biodynamic food education summer camp in Stiftelsen Skillebyholm biodynamic education centre in Jarna, Sweden.

4、7 月完成《蜜蜂之道》中文版的出版；

In July 2019, Tao of Bees, the Chinese version of The World of Bees was published.

5、协会会员微信群、协会公众账号和协会微店成为单位会员和个人会员以及关注生物动力的各界人士的交流与分享平台；

Online wechat group of DCA members, public account of DCA and wechat shop of Demeter become to the communication and sharing platform for organizational members and individual members as well as people from all walks of life who pay attention to biodynamic.

6、受德国大使馆邀请，在德国大使馆开放日设置德米特展台，来自德米特农场的食材制作的精致的食物和日用品受到参展人员一致好评；

At the invitation of the German Embassy, a Demeter booth was set up on the opening day of the German Embassy. The exquisite food and daily necessities made of ingredients from Demeter farm were highly praised by the participants.

7、在《有机慢生活》杂志发布中国生物动力二十年回顾专题《从歌德大殿到中国大地——生物动力农业与德米特的中国之路》，并翻译制作英文版；

From Goetheanum to China — — The development of Biodynamic Agriculture and Demeter in China, a 20 years review special report was published on Organic Slow Life Magazine. And Translate it to English Version.

8、为协会招募一位新志愿者（唐付新，负责设计）；

Recruit Mr. Tang Fuxin as a new volunteer taking charge in design.

9、协调德米特国际前主席、德米特中国大使托马斯先生赴辽宁丹东, 湖北恩施, 云南大理、丽江、泸沽湖、香格里拉, 与上海等地的生物动力农场参观指导;

Coordinate Mr. Thomas, former chairman of Demeter international and Chinese ambassador of Demeter, to visit and guide farms in Dandong , Enshi, Dali, Lijiang, HuGu lake, Shangri La, and Shanghai.

10、协调在凤凰公社举办 10 天生物动力培训;

Coordinate to held the 10-day BD Training in Pheonix Farm.

11、组织第一届生物动力园艺与花艺国际研讨会;

Organize the first International Conference of BD horticulture and floriculture.

12、筹备歌德大殿农业部主任与德米特咨询师马丁常州工作坊;

Prepare for the Changzhou workshop by Martin, director of Goetheanum Agriculture Department and Demeter Consultant.

13、完成相关国外专家来中国的协调;

Help the relative foreign experts to China.

14、咨询及认证工作都在稳步推进中;

The consulting and certification work are moved on step by

step.

15、赴德国生物动力农场学习；

Study in German BD farm.

16、与会员有更紧密的交流。目前协会共有单位会员 39 家，其中获证单位 7 家，其他单位 32 家，个人会员 26 个，会员群共有 80 人。

本工作年新增单位会员 8 个，个人会员 4 个；

Have closer communication with members. At present, the association has 39 unit members, including 7 licensed units, 32 other units and 26 individual members. 8 new unit members and 4 individual members have been added in this year. There are 80 members in the on-line wechat group.

17、制作第一届中瑞农场到餐桌生物动力食育夏令营视频课程(第一集)。

Develop the first Sino-Sweden Farm to Fork biodynamic food education summer camp on-line courseware (Episode 1).